



# Lier Motorsportklubb

## STYREMØTE NR 1. 2016

**Tid:** Mandag 18.01.2016  
**Sted:** Klubbhuset  
**Deltagere fra styret:** Kristin Skjølaas, Jon O. Jonassen, Knut Iver Skøien, Vidar Hanssveen, Rolf Ole Bekkevold, June T. Østmo og Steinar Alvestad

**Forfall:**

**Møteplan styret:**

---

### Sakliste:

#### Vedtaksaker:

Sak 01.16: Gjennomgang og godkjenning av forrige møtereferat.  
Sak 02.16: Godkjenne regnskap til og med desember  
Sak 03.16: Budsjett 2016  
Sak 04.16: Årskort pris 2016

#### Orienteringssaker:

O-sak 01.16: Støy måling (Helge)  
O-sak 02.16: Innkjøp av traktor (Espen)  
O-sak 03.16: Arrangør konferansen  
O-sak 04.16: Flytting av NC fra 14/15 mai til 7/8 mai.  
O-sak 05.16: Hockeygruppa ønsker å låne lagtrøyene 13/2-16

Eventuelt

### Referat vedtakssaker:

Sak nr.	Beskrivelse	Vedtaksdato Alle vedtak	Ansvar	Frist Status
01.16	<b>Gjennomgang av forrige møtereferat</b> Møtereferatet er gjennomgått og godkjent.. Enstemmig vedtatt i styret.	18/1-16		

<b>02.16</b>	<b>Regnskapet for 2015</b> Regnskapet er gjennomgått og godkjent fra styret sin side. Enstemmig vedtatt i styret.	18/1-16		
<b>03.16</b>	<b>Budsjett for 2016</b> Budsjettet for 2016 er klart og godkjent av styret, legges frem på årsmøtet. Enstemmig vedtatt i styret..	18/1-16		
<b>04.16</b>	<b>Årskort 2016</b> Prisene for de forskjellige årskortene er gjennomgått og godkjent. MX stor bane           2800,- MX liten bane         1600,- Enduro                   1700,- Enstemmig vedtatt av styre.	18/1-16		

### Referat orienteringssaker:

Sak nr.	Beskrivelse	Dato	Ansvar	Frist Status
<b>O-01</b>	<b>Støymåling</b> Helge orienterte om at kabler som har ligget ute sannsynlig vis er ødelagt, kablene leveres til reparasjon. Helge og Knut Iver holder tak i dette. Kostnadene kan dreie seg om 5 – 10 000,- ved reparasjon. Espen Sammerud skaffer PC som skal plasseres i tidtakerbua, denne benyttes da til støymåling. Denne kan da også benyttes til kamera under løp.	18/1-16		
<b>O-02</b>	<b>Ny Traktor</b> Espen S. har forhandlet frem en god pris på en ny traktor og en god innbyttepris på den gamle. Mellomlegget vil da ligge på ca. 350 000,- Klubben vil da ha behov for å ta opp et lån tilsvarende mellomlegget, dette vil da bli lagt frem for årsmøtet. Espen har fått klarsignal fra styret for å jobbe videre med saken.	18/1-16		
<b>O-03</b>	<b>Arrangør konferansen</b> Følgende stiller på arrangørkonferansen: Rolf Ole Bekkevold           Klubbens leder Jon Omby Jonassen           Stevneleder Espen Sammerud               Tidtaker  Rolf Ole sjekker om vi kan få med oss Terje Hennem som stevneleder på NM/Nordisk	18/1-16		

<b>O-04</b>	<b>Flytting av NC</b> Det viser seg at det er vanskelig å få gjennomført NC 14/15 mai, dette kollidere med konfirmasjon, NM i enduro på Lunner og 17 mai. Ver derfor nødt til å flytte arrangementet til 7/8 mai. Steinar tar dette opp med Harrald	18/1-16		
<b>O-05</b>	<b>Lån av lagtrøyer</b> Hockey gruppa har et ønske om å få låne lagtrøyene til klubben i NM for Løkke Hockey 13/2-16. Noe som ble innvilget.	18/1-16		

Steinar Alvestad

Rolf Ole Bekkevold